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CUIDEM BCN A NOU BARRIS 

CONSELL DE BARRI DE VILAPICINA I LA TORRE LLOBETA 

DISTRICTE DE NOU BARRIS 

Data:  19/10/2022 Horari: 18:30- 20:00 h 

Lloc:  Centre Cívic  Torre Llobeta (carrer de Santa Fe, 2 bis) 

ORDRE DEL DIA 

1. Desplegament de la nova contracta de neteja. Pla de manteniment del barri. Cuidem 

Barcelona. 

2. Transformació urbanística de Can Xiringoi. Procés participatiu. 

3. Torn obert de paraules 

Enllaç: https://ajuntament.barcelona.cat/noubarris/ca/lajuntament/participacio/consell-de-barri 

 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Andrés Rodríguez (conseller), Manel Arias (referent de neteja), Gabriel José Duarte (gerent de 

districte), Màrius Comorera (tècnic del districte). S’excusa el regidor. 

 

 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

Esther Flaquer (consellera coordinadora general de districte), Sheila María Guerra (consellera tècnica). 

 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

26 persones (16 dones), 7 online 

 

Entitats presents:  

AVV Torre Llobeta-Vilapicina, Vila Veïna, Plataforma Cotxeres Borbó 

 

 

 

https://ajuntament.barcelona.cat/noubarris/ca/lajuntament/participacio/consell-de-barri
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PETICIONS CIUTADANIA:  

Neteja i residus 

• Carrer de Costa i Cuxart: els contenidors estan molt malmesos, haurien de ser els primers a 

substituir-se, cauen carrer avall. 

• Jardins de Can Xiringoi/Av. Dels Quinze: la situació dels contenidors, adjacents al carril bici, 

representa un perill per als usuaris.  A més, es troben usualment desbordats amb brossa a 

terra. 

• Es pregunta que és un contenidor intel·ligent i si l’APP serà informativa o interactiva. 

• Respecte de l’aigualeix a punts crítics: caldria esclarir quins són aquests punts crítics i procurar 

que aquest servei s'estengui a la majoria d'espais. 

• Manca neteja del carril bici que transcorre des d’av. dels Quinze fins a Virrei Amat. 

• Passeig Maragall, plaça Vila Rodona, carrer Cubelles i av. dels Quinze: hi caldria un esforç de 

neteja per festes programades i espontànies, per botellades, orins humans i brossa. També 

aniria bé incorporar a la zona agents socials i policia. 

• Es requereix una neteja específica dels bancs, estan plens de brutícia i també, de líquids a 

terra que atrauen insectes.  

• Programar una neteja completa als llocs on hi ha un ús intensiu com ara festes, fires, 

paradetes, botellades, etc. Bàsicament a Jardins Can Xiringoi i a la plaça de Virrei Amat. 

• L’empresa de la neteja no s’esforçava prou a les Festes Majors, ja que les places no es 

netejaven i s’acumulava la brossa i els cartons. 

• Hi ha algunes accions que es podrien resoldre amb la intervenció dels agents cívics, sobretot 

en explicar que a les papereres no s'hi llença la brossa, ni els cartons;  informar els comerços 

del bon ús de la recollida selectiva. 

• Es proposa fer una tercera ronda de passejades sobre els punts foscs de brutícia. 

• A carrer de Vila-rodona, no es netegen les fulles ni les branques trencades dels arbres i 

taponen els embornals. 

• La plaça de la Torre LLobeta està plena de fulles seques dels plataners, no es netegen. 

• Es demana informació sobre la funció i horaris dels agents cívics o informadors, i les seves 

rutes. Haurien d’actuar a les franges on es produeix més incivisme, per exemple de comerços. 

• Es fa inversió en neteja, però en educació ambiental i civisme? 

  

Tinença responsable 

• Es demana si existeix tant una partida específica en aquest àmbit, o alguna campanya, i es 

remarca la necessitat d’aplicar sancions. Hi ha molta abundància d’orins i excrements de 

gossos. 
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Infraestructures 

• Es demana com és que s’eliminen les cabines telefòniques, ja que poden ser útils en 

determinades situacions d’emergència. 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Queden anotades les demandes i es traslladaran als serveis corresponents. 

• Se substitueix la totalitat dels contenidors, al barri a partir del 14 novembre, la major part en 

dues setmanes. 

• Els impediments experimentats en la logística no afecten el recanvi de contenidors, però si als 

vehicles (la meitat de la flota no funciona). Aquest fet limita l’eficiència en la recollida de 

brosses i residus.  

• La neteja dels contenidors s’efectuarà un cop al mes en comptes de cada quatre mesos. Els 

de disseny amb càrrega lateral, aportaran diversos beneficis com l’eliminació de fuites de 

lixiviats (líquids). 

• S’han reportat molts punts crítics a les passejades amb ciutadania i altres actuacions, també 

es notarà quant a reducció de desbordaments i ubicació de contenidors. 

• Les cabines telefòniques no són competència de l’Ajuntament, queden molt poques 

actualment.  

• Respecte a la perillositat del carril bici d’av. dels Quinze, es té constància, cal replantejar-lo 

segurament amb mobilitat integrant l’accés als contenidors i l’entrada d’ambulàncies. 

• La llicencia d’ús de fires i altres actes, inclou dispositiu específic de neteja. També s’escolta als 

tècnics de barri per esbrinar com ha anat.  

• A Horta-Guinardó i  Nou barris, hi ha vint-i-dos informadors. Les rutes que fan inclouen 

comerços, tot i que a grans eixos comercials encara existeix desconnexió i s’ha d’aclarir si 

poden o no usar els contenidors. 

• Paral·lelament a neteja, existeix un programa d’educació ambiental.  

 

 

SEGUIMENT DEL PLA INTEGRAL DE MANTENIMENT ALS BARRIS:   

• Conseller de barri i de comerç: proposa una reunió entre els comerciants i el servei de neteja. 

• Es convocarà una altra ronda de detecció de punts negres de neteja. 

 

 

 

 


